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Saksliste/ Referat 

Innlandet utviklingslag Sted/dato:    Bygdehuset  05.04.2017 

Referent:  Kl.     20.00 

Innkalt: Ann-Kristin Holmeslet, Øystein S. Larsen,  Mats Hegg Jackobsen, Ketil Vassbotn, Kjell-Roald Langseth, Rune 
Ulriksen, Ingrid Bruun 
Forfall:      Ingrid Bruun              

Sak nr.  Sak Kommentar og behandling (referat ) 

22/2017 Godkjenning av 
innkalling/saksliste og 
referat 

Vedtak: Godkjent uten merknad 
 
Oppfølging av vedtak: 

23/2017 Informasjon fra 
årsmøtet til 
Hovedstyret 

Vedtak: Deltakerne på årsmøtet refererte til programmet som var gjennomgått, 
samt endring i det nye styret for hovedstyret. Nytt av året er at det nå blir 
godtgjort for 10 styremøter i stedet for seks.  
Oppfølging av vedtak: Møteplan for Innlandet Utviklingslag korrigeres ved 
behov.  

24/2017 Asfaltfabrikk 
Olavsvern 

Vedtak: Ønskelig med mer informasjon fra NCC. Har sagt seg villig til å stille på 
møte, men har ikke anledning før etter påske.  Ramfjord har invitert til felles 
møte mandag 24. april angående denne saken. Høringsfrist samme uken.  
Punkt som ønskes belyst:  

- Støy  
- Lukt 
- Transport ? Hvor mye? Hvordan?  
- Utbedring vei? Trafikksikkerhet ?    

 
Kritisk til fabrikken og de følger den får for trafikken.   
 
Oppfølging av vedtak: Ønskelig at beboere får komme med sine synspunkter, 
gruppe på Facebook opprettes.   
Prøver å få til ett folkemøte på bygdehuset med NCC og samordningsmøte med 
Ramfjord og Andersdal etter dette. Høringsuttalelse ferdigstilles etter dette.  

25/2017 Tilbakemelding 
trafikktiltak, Tromsø 
kommune  

Vedtak: Ikke kommet enda, purres på. Var lovet tilbakemelding i løpet av mars.  
 
Oppfølging av vedtak: Øystein følger opp.  

26/2017 Arbeidsgrupper 
-Nærmiljøpark 
-Trafikksikring 

Vedtak: 
Innkjøpt kartpakke for nærmiljøpark.  
Trafikksikring – Hvilke områder skal prioriteres, hvilke stolper kan brukes, 
eksisterende eller nye?  
 
Oppfølging av vedtak: Vi avventer tilbakemelding hvilke tiltak kommunen selv 
gjennomfører før vi vurderer tiltak. Ketil undersøker dimensjonskrav for lys hos 
grossist.  

27/2017 Eventuelt Eiendomskatt, hva er begrunnelsen for kun 30 % reduksjon?  
Mats undersøker.  

    

 

Møtet slutt kl: 22.00 
 


